Paulista University (BRA) vs Chouaib Doukkali University (MAR)
2025年9月26日18:00，大连2025年国际大体联足球世界杯男子组半决赛在大连市梭鱼湾足球场2号外场展开，巴西保利斯塔大学对阵摩洛哥乔伊杜卡利大学，开场第9分钟，摩洛哥队3号球员Ayman CHAKER不慎自摆乌龙，巴西得一球，第12分钟，摩洛哥队7号球员Mohamed AKAZOU进球，第47分钟，巴西队4号球员Rafael ESCULAPIO
PEREIRA DA SILVA进球，第78分钟，巴西队18号球员Leonardo PINHEIROGONÇALVES进球，第94分钟，巴西队15号球员Luiz GustavoMACHADODOSSANTOS不慎自摆乌龙，摩洛哥队得一球，3:3扳平比分，在随后进行的点球大战中巴西保利斯塔大学5:3战胜摩洛哥乔伊杜卡利大学。巴西队进入决赛，每一次传球都带着青春的朝气，每一次射门都充满活力，为观众献上这场足球盛宴！年轻球员们用灵动的战术与饱满的热情，为大家打造了一场精彩的青春足球盛宴！

At 18:00 on September 26, 2025, Men's Semi-Final of Dalian 2025 FISU University World Cup Football kicked off at Outer Field #2 of Dalian Suoyuwan Football Stadium, with Paulista University (BRA) taking on Chouaib Doukkali University (MAR). In the 9th minute of the match, Player No. 3 (Ayman CHAKER) of the Moroccan team accidentally scored an own goal, giving Brazil one goal. In the 12th minute, Player No. 7 (Mohamed AKAZOU) of the Moroccan team scored. In the 47th minute, Player No. 4 (Rafael ESCULAPIO PEREIRA DA SILVA) of the Brazilian team scored. In the 78th minute, Player No. 18 (Leonardo PINHEIRO GONÇALVES) of the Brazilian team scored. In the 94th minute, Player No. 15 (Luiz Gustavo MACHADO DOS SANTOS) of the Brazilian team accidentally scored an own goal, giving the Moroccan team one goal and leveling the score at 3-3. In the subsequent penalty shootout, Paulista University (BRA) defeated Chouaib Doukkali University (MAR) 5-3. The Brazilian team advanced to the final. Every pass was full of youthful vigor, and every shot was energetic, presenting this football feast to the audience! With agile tactics and full enthusiasm, the young players created a wonderful youth football feast for everyone!
